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Onderwerp: Dorpsraad Vianen nb - Zienswijze tarieven binnensport accommodaties  
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Bij deze wil de dorpsraad Vianen namens de gebruikers van binnensport accommodatie Wel-
nie-toch in Vianen een zienswijze indienen over het gelijktrekken van de huren in alle 
binnensportaccommodaties in de gemeente Land van Cuijk. 
 
Dat er een keer een huurverhoging komt is geen probleem, maar dat er niet is gekeken naar het 
verschil in accommodaties die de gemeente verhuurd is vreemd.  
 
Een kleine accommodatie zoals Wel-nie-toch in Vianen heeft immers veel minder 
mogelijkheden en voorzieningen als een grote binnensport accommodatie zoals bijvoorbeeld de 
Kwel in Cuijk of het Hoogkoor in Boxmeer. Toch is het besluit genomen om voor alle binnensport 
accommodaties dezelfde maximale huur te gaan vragen. 
 
Daarbij komt ook nog dat een kleine accommodatie niet interessant is voor verenigingen, omdat 
deze gewoonweg te klein is of niet voldoet aan hun wensen. En wanneer de basisschool uit 
Vianen verdwijnt zullen ook de leerlingen overdag ook geen gebruik meer maken van de 
gymzaal. 
 
Wat ons als dorpsraad nog meer verbaast is de manier waarop dit gecommuniceerd is. Er is 
enkel gecommuniceerd met verenigingen over het voornemen om de huren gelijk te trekken. In 
een kleine binnensport accommodatie zoals in Vianen zijn naar ons weten geen verenigingen die 
er gebruik van maken, maar zijn het hoofdzakelijk kleine groepjes dorpsgenoten die 1 of een 
enkel groepje 2 uur per week gebruik maken van deze accommodatie.  
 
Wel is er door verenigingen en beheerstichtingen in 2022 de wens uitgesproken om alle tarieven 
gelijk te trekken voor vergelijkbare accommodaties. Dit heeft geresulteerd in een uniform 
tarievenstelsel voor elke binnensport accommodatie groot of klein.  
 
De gebruikers van de kleine accommodaties zijn hierin weer een vergeten groep en zeker als er 
geen vereniging gebruik van maakt, maar kleine groepjes inwoners van het dorp zelf. 
 
Wel hebben alle gebruikers via hun contactpersonen een brief gekregen met de tariefsverhoging 
en een zeer summiere uitleg over de overgangsperiode en hoe het verder gaat met de kleine 
binnensport accommodaties. 
 
Wat ons als dorpsraad nog meer zorgen baart is het voortbestaan van deze kleine locaties. De 
bedoeling van de gemeente Land van Cuijk is dat voor iedere accommodatie een 
beheerstichting komt die gevormd gaat worden door de gebruikers. Deze krijgt dan een klein 
bedrag van de gemeente en samen met de huuropbrengsten moeten daar de energiekosten, 
klein onderhoud en schoonmaakkosten van betaald worden. 
 
Eerst worden de huren verhoogd door de gemeente. Hierdoor zullen er enkele groepjes 
gebruikers stoppen of elders gaan sporten. Daarna moet er een beheerstichting worden 
gevormd door de gebruikers die er dan nog over zijn.  



Wij denken niet dat de animo er zal zijn om deel uit te gaan maken van de beheerstichting als 
men in hun vrije tijd 1 uur gebruik maakt van een accommodatie. 
 
Mocht er geen beheerstichting gevormd kunnen worden door de gebruikers dan trekt de 
gemeente zich op een gegeven moment terug en zullen de kleine binnensport accommodaties 
sluiten. Er zijn immers toch te veel binnensport accommodaties in het Land van Cuijk kregen 
een aantal gebruikers te horen op het inloopspreekuur op 20 augustus in St. Anthonis. 
 
De manier waarop dit gaat is naar de mening van de dorpsraad opmaat voor een 
sterfhuisconstructie voor de kleine binnensport accommodaties die gewoonweg niet rendabel 
zijn of rendabel gemaakt kunnen worden. 
 
In de kleine dorpen zoals Vianen is het essentieel dat er ook diverse sportvoorzieningen zijn 
waar eenieder gebruik van kan maken. Daarbij behoort ook een binnensport accommodatie 
waar juist dorpsgenoten in groepsverband sport kunnen beoefenen (lees informeel groepjes). 
 
Het is toch juist de bedoeling voor de leefbaarheid van een dorp en de vitaliteit dat de inwoners 
van het dorp elkaar ontmoeten en samen dingen doen? 
 
Een binnensport accommodatie is daarvoor toch een uitgelezen mogelijkheid! 
 
Mogen wij dan helemaal niets meer overhouden aan eigen voorzieningen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Rob van Etten 
Voorzitter dorpsraad Vianen 
 
 


